
ZÁPIS 

Z jednání výborové schůze konané dne 18.6.2020 v 18.00 h na  Jindřišské čp. 14 

Přítomni přátelé a přítelkyně abecedně:  Bošina,  Huráb,  Macík,  Myslíková, Šmejkal,  Trögl se psem 

Program schůze: 

1. Zahájení schůze výboru 

2.  Kontrola usnesení z minulé výborové schůze 

3. Správa pošty 

4. Správa bankovního účtu, finanční hospodaření 

5. Centrální informační systém  

6. Webové stránky 

7. Zdraví včel 

8. Diskuze 

9. Termín a místo konání další výborové schůze 

10. Usnesení a závěr 

  

1.    Zahájení provedl jednatel př. Huráb přivítáním přítomných . 

2.   Kontrola usnesení z minulé výborové schůze bez připomínek. 

3.   Externí pošta: 0.              Ke členské přihlášce př. Jora - převzala si chomutovská organizace. 

 4.  V oblasti majetku žádné změny.  V oblasti hospodaření: hotovost v pokladně 2618 Kč., na účtu 
8416,59 Kč.  Na schůzi předán pokladníkovi finanční dar od př. Ondráška ve výši 1000 Kč. 

5. Do CISu jsou průběžně zanášeny všechny změny. Povinná rubrika „Stav včelstev jednotlivých 
včelařů k 1.5.2020“ byl doplněn . 

6. Webové stránky jsou průběžně doplňovány.  Bylo zavedeno komunikační spojení včelařů ZO Jirkov 
na platformě WhatsApp, které se setkalo s velkým zájmem a zvýšila se tak rovněž návštěvnost 
webové stránky  jirkov-vcelari.webnode.cz 

7.  Zdraví včel. 

Doporučujeme členům sledovat webové stránky naší organizace, kde jsou uvedeny aktuální postřehy 
ze zdravotní situace našich včelstev. V současné době je třeba vyčistit podložky a analyzovat spad. 

8. Diskuze 

Poděkování patří dnes příteli Ondráškovi za poskytnutý sponzorský dar, který organizaci poskytl 
finanční dar ve výši 1000 Kč. 



Připravují se sponzorské smlouvy s úřady v Kalku, Vrskmani,  Boleboři, Strupčicích a p. Hlaváčkem a 
Kejřem. 

Město  Jirkov schválilo Žádost o poskytnutí dotace na činnost ve výši 15.000 Kč. Částka může být 
použita na nedotovaná léčiva a další diskutované oblasti. 

Předseda nabízí k využití jeden až dva oddělky  pro členy, kteří o včely přišli. Dále předseda otevřel 
otázku těžby vosku pro členy ZO Jirkov. 

Vzhledem k nutnosti objednat Formidol na příští rok se důvěrníci, kteří dostali formidolové desky 
k distribuci žádají, aby vypracovali jmenné seznamy přátel s uvedením počtů rozdaných desek a na 
závěr s uvedením kolik desek důvěrníkům dnes zbylo. Seznamy poslat na e-mail: 
jirimiksatko@seznam.cz 

9. Termín příští schůzky:  v červenci neproběhne, plán další 20.8.2020 v 18.00 hodin na Jindřišské. 
V případě nutnosti operativně. 

10. Usnesení a závěr 

Výbor vyzývá všechny členy organizace k pokračování pomoci zajištění finančních darů na 
zabezpečení prostředků pro zdraví včel v ZO Jirkov. 

Zapsal jednatel př. Jaroslav Huráb v Jirkově dne 21.6.2020.                                                                       
 


